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  - Načula sam nešto o tome i  još uvek nemam formirano mišljenje. Smatram da o toj kupovini
dobro treba da razmisle neki školovani ljudi iz naše zajednice i zajedno donesu odluku o tome.
Mada, pošto imam dvojicu mladih unuka, ako bi ta kupovina dovela do novih radnih mesta,
slažem se u potpunosti.  
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